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Referat fra politirådsmøte 
 

TID:  Torsdag 26.08.2022, kl. 08.30 – 11.00 

STED:  Festsalen Nord-Aurdal kommune 

 

DELTAKERE:  
Knut Arne Fjelltun    - Ordfører og møteleder 

Tor Erling Sæthre    - politiker Frp 

Bård Høston    - politikontakt  

Kari E Rustad    - rektor Valdres videregåande skule 

Inger Torun Klosbøle   - leder familiens hus NAK 

Kristoffer Magnus Tessem  - lensmann  -  

Martin Sæbu    - kommunedirektør 

 

Fravær:  

Pernille Storødegård   - leder nav 

Alva Eugenie Klosbøle Madsstuen  - leder Ungdomsrådet Nord-Aurdal kommune  

 

   

Dagsorden: 

Tid Sak Sakstittel 

 

Vedlegg/ 

lenker 

Ansvar

/ frist 

0830  Åpning ved ordfører 

 

  

 1 Status fra politi/politikontakt etter sommer 2022 

v/politistasjonssjef/politikontakt Det meste har gått 

bra. Relativt stille sommer 

• Camping på idrettsplassen ifbm Jørn Hilme 

fungerte greit 

• Makerspace sommer, varierende besøk  

• Noe aktivitet i skateparken, men ikke så mye 

• Ikke veldig mye støy rundt Shell 

• Garasjin var åpen på torsdager, ganske mye 

besøk 

• Noe beskjedent aktivitetstilbud knyttet til 

bosatte flyktninger 

 

Ellers i året er det mange og nyttige ressurser som 

kan jobbe sammen 

Inger Torun informerte om helsesykepleierressurs: 

• 2 hele stillinger på vgs 

• 2 stillinger på nabs 

• 1 stilling på naus 
 

  

 2 Støy i Fagernes sentrum – reelt problem eller noe 

vi må leve med? 

v/politistasjonssjef/politikontakt/kommunedirektør 
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• Noe støy i sentrum, men ikke dramatisk. Har 

vært en del spørsmål om åpningstid og lyd 

ved uteservering på Skiferplassen. 

• Ellers er det fortsatt en del uvettig kjøring i 

sentrum. Vi vurderer et samarbeid med 

innbyggerne om alternative løsninger for bruk 

av jernbanevegen. Stengning deler av 

døgnet/uka og evt for tyngre kjøretøy kan 

være et alternativ. 

• Bård H sjekker ut om bistand fra POD. 
 

 3 3. Rusforebyggende arbeid og status for den 

rusforebyggende enheten i kommunen 

v/virksomhetsleder Inger Torun Klosbøle 

 

Det er Stortinget som har vedtatt at det skal etableres 

rådgivende enheter for rus-saker i kommunene. 

Enhetene skal ta imot personer som ilegges 

oppmøteplikt for enheten som vilkår for betinget 

påtaleunnlatelse i saker som handler om bruk og 

besittelse av narkotika. I Vår kommune er dette lagt 

til psykisk helseteneste. Solfrid Syversen og Einar 

Fløgum er våre kontaktpersoner i enheten. Oppmøte 

er en konsekvens av strafferettslig reaksjon. 

Helseoppfølging er frivillig. Det ble stilt spørsmål om 

dette burde være interkommunalt, eller en SLT 

koordinator.  

Kan tas med til regionalt politiråd. 
 

  

 4 Eventuelt 

- 21 september er det kurs immigrasjonshelse og 

kulturfofrståelse (09-15) 

- Vgs har rus som tema 22 sept under foreldre og 

elevmøte , samt eget møte om livsmestring og 

rusforebyggende arbeid i uke 42. 
 

  

     

 


